
Møtereferat
Møtet gjelder Su møte Nissekollen bhg

Dato og tid 16. feb-23 kl 18.45 -20.15

Sted Nardo - møterom 1 etg admin skolen.

Deltakere Lars Lydersen (Blomsterbyen), Iselin Linga (Nardo småbarn) , Kristine
Stenvik(Nardo storbarn), Rikke Aasander (Blomsterbyen), Mette, Turid, Kjellrid og
Ann Hege

Referent Ann Hege

Møteinnkaller Kjellrid

Meld forfall til Kjellrid 901 29 813

Sak 1/23 Godkjenning av innkalling og referat fra 01.des-22

Møtereferat Su møte 01.des-22 Nissekollen barnehager

Møtereferatet godkjent.

Sak 2/23 Storforeldremøte uke 12

- Tema: Inkludering og lek,  fikk flest stemmer.
- Jakten på bidragsytere.

Vi søker etter en foredragsholder. Om det er noen som kjenner til noen så kan dere ta kontakt.

Sak 3/23 Opptak og bemanning

En del ledig kapasitet på storbarn Blomsterbyen.

Ikke ledig kapasitet på storbarn Nardo. Det er flere småbarn som skal over til storbarn enn vi har
ledig plass. Men vil velger likevel å gi plass til alle ved å utvide antall storbarn.  Det betyr at det
blir færre ledige plasser på småbarn.

Det har nå vært gjennomført et overflyttingsopptak. I mars foregår hovedopptaket.

Bemanningskabalen henger sammen med barnegruppene til høsten.

https://docs.google.com/document/d/125y1RJMC0rx95I1lU9RmfUJsuF8tOVkAuma8ptqa1uk/edit


Sak 4/23 Økonomiorientering

Vi har med oss en minus/merforbruk på - 1,65 % fra 2022. Budsjettet dekker i hovedsak på lønn
og bruk av vikar, samt dri�. Siste 2 måneder før jul hadde vi høyere fravær enn resten av året.

Barnehagen foreslår at kostpenger i barnehagen bør øke kostpengesatsen fra 300 kr. til 350 kr.
for en helplass. Dette henger sammen med økte kostnader på innkjøp av mat.

Endringen vil skje fra august-23.

For å opprettholde dagens kosttilbud trenger vi å øke kostpengene. Velger vi  å fortsette med
samme pris som i dag, må vi endre på dagens kosttilbud.

SU bestemmer at vi informerer om endringer av kostpenger før neste storforeldremøte via et
foreldreråd og i etterkant blir forslaget sendt ut på høring og alle foresatte på Nissekollen
barnehager  får muligheter til å gi feedback via Vigilo. Lars Lydersen, medlem i SU. lager denne
undersøkelsen.

I neste Su.møte blir det foretatt en beslutning med utgangspunkt i høringen.

Sak 5/23 Organisering av SU/ Foreldreråd

Foreldreråd bør gjennomføres før hvert storforeldremøte.

Link info. foreldreråd

Kjellrid sjekker med barnehagemyndighet om vi kan kjøre fellesmøter hvis det er avklart fra gang
til gang med repr. på husene om det er noen husvise saker eller det er saker som kan tas opp
felles med SU på begge hus.

Sak 6/23 Foreldreundersøkelsen

Gi en kort oppsummering fra undersøkelsen til foreldrene. Hva kan vi ha gjøre med de tingene
som vi har skåret litt lavt på.

Det har i vært en lav score/deltakelse for begge husene våre sammenlignet med tidligere år,
dette viser seg å være jevnt for hele sektoren.

Hva kan det være årsak til? Vi reflekterte noe rundt det - hvilke sammenhenger kan vi se det
sammen i? Kan det handle om Vigilo, handler det om tiden på året eller er det andre årsaker?

https://foreldreutvalgene.no/fub/alt-du-trenger-a-vite-om-samarbeidsutvalg-su/


Trykk på  lenken for Blomsterbyen:

Foreldreundersøkelsen Blomsterbyen 2022

Trykk på lenken for Nardo:

Foreldreundersøkelsen Nardo 2022

Sak 7/23 Kort orientering om ferieplan ansatte

Kort informasjon om personalets ferieplan 2023

Sak 8/23 Årsplanarbeid

Prosesser vi er igang med. Målet er at den nye årsplanen skal være ferdig til 1. august.

Sak 9/23 Dugnad og sommerfest m/foreldre

Dugnad: 23.mai.16-18

Sommerfest: 13.juni 15.30-17.30 - FAU overtar sommerfesten fra kl 16.30

Sak 10/23 Eventuelt

Sak fra ansatte ang. for sent henting av barn på barnehagene. Personalet tar opp dette med de
foreldrene det gjelder. Viktig at foresatte respekterer barnehagens åpningstid og ansattes
arbeidstid som er ferdig kl 16.30.

Sak fra fra ansatte ang. matpakker på ekstra turdager.

SU stiller seg positive til at basene/gruppene kan spørre om en ekstra matpakke/tursekk når det
skal gjøres/skje noe som er bra for barna og deres hverdag. Kan være fint å skrive kort om
hvorfor det ønskes en ekstra dag med tursekk/matpakke og send sms til foreldregruppen, da
beskjeder i Vigilo kan forsvinne når det er kort varsel.

Nytt møte i SU er 25. april-23

https://docs.google.com/document/d/1V8NwEKL6uAZZnS-Y7__sUV_evtiYK2uk83kEs6qKQNs/edit
https://docs.google.com/document/d/1gAD7YI63qFKvRHDZS-x5qZk0CRdywp74vJ3S9Ar-PrQ/edit

